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§ 20 
Skrivelse om SHIS Bostäder från Liberalerna  
BRO 2023/224 
 

Beslut  
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
skrivelsen och lägger den till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en inkommen skrivelse till nämnden från Louise Minnhagen och 
Stefan Ennerfelt, båda L, daterad 27 april, beskrivs att det under 
lång tid förekommit rapporter om att de sociala boendelösningar 
som SHIS bostäder erbjuder inte stämmer överens med det som 
förvaltningarna efterfrågar, eller att det är för dyrt. Vidare framförs 
att förvaltningarna i flera fall använder sig av ännu dyrare 
boendelösningar för socialtjänstens målgrupper istället för SHIS. 
 
Mot bakgrund av detta önskar sig skribenterna svar på följande 
frågor: 
1. Hur använder sig Bromma stadsdelsförvaltning av SHIS? 
2. Vad behövs och vad skulle kunna förbättras för att de 
boendelösningarna ska kunna användas i större utsträckning? 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2023/224-2 (Godkänd - R 1) Svar på skrivelse om 
SHIS 

 BRO 2023/224-1 Skrivelse om SHIS Bostäder från 
Liberalerna 
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